
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 143/99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εγκριση της αρ. 2/99 απόφασης Δ.Σ της 
Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής 
Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου 
Βέροιας για  "Ψήφιση  προϋπολογισμού 
εσόδων-εξόδων οικονομικού έτους 1999" 

 
       Σήμερα 1 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
18:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης  Μ.Γαβρίδης                    ---- 
2. Ι. Κουρουζίδης  Κ.Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης  Ν.Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης    
5. K. Aσλάνογλου    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος    
8. Ε.  Λελεκάκης    
9. Κ. Γκαβαϊσές   Απόντες Δημαρχιακοί 

10. Κ.  Βαφείδης   Πάρεδροι 
11. Γ. Ουρσουζίδης   Χ.Μουτσιόπουλος 
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  προ ημερήσιας 
14. Π. Πιτούλιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Σ.Παναγιωτίδης. 
15. Α. Κεσίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  127/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης προσήλθε ο κ. Λ.Τσαβδαρίδης. 
17. Α. Ταραλάς 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  128/99  απόφασης 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος προσήλθαν      οι    κ  .κ.   Ε.Σοφιανίδης,   Γ. Μανακούλης , 
19. Χ. Γεωργιάδης Π.Αγαθαγγελίδης. 
20. Β. Γιαννουλάκης 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  130/99  απόφασης 
21. Σ.  Παναγιωτίδης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Παναγιωτίδης, Θ.Σιδηρόπουλος  και 
22. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν     οι    κ.κ.     Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Σοφιανίδης, 
23. Θ.  Σιδηρόπουλος Ε.Λευκοπούλου. 
24. Ε. Σοφιανίδης 5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  139/99  απόφασης  
25. Ε. Λευκοπούλου αποχώρησε  η κα Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή.  
26. Ι. Ακριβόπουλος 6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  143/99 απόφασης  
27. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησε ο κ.Α. Κεσίδης. 
28. Ε. Κουκουρδής 7)Κατά     τη      συζήτηση της υπ' αριθ. 146/99 απόφασης 
29. Γ. Μανακούλης προσήλθε ο κ.Λ. Τσαβδαρίδης. 
30. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-2-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή 
Δημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: Το διοικητικό συμβούλιο της 
δημοτικής επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας 
με την αριθ. 2/99 απόφασή του ψήφισε τον προϋπολογισμό του έτους 1999. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 282 του Π.Δ 410/95 η απόφαση του 
διοικητικού συμβουλίου που αφορά τον προϋπ/σμό, απολογισμό κ.λ.π. εγκρίνεται 
από το δημοτικό συμβούλιο. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να εγκρίνει την υπ’ 
αριθ. 2/99 απόφαση του Δ.Σ της παραπάνω επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Σύμφωνα με την προγραμ. Σύμβαση μεταξύ Δήμου, ΥΠ.ΕΣ 
και ΔΕΤΟΠΟΚΑ με ποιο ποσό χρηματοδοτείται για το 1999; Τι έγινε η νέα προγραμ. 
σύμβαση των ιδίων; Τι έγινε το ποσό που εισπράχθηκε από τη χρήση του πάρκιν στο 
Γυμνάσιο; Το ποσό των 40 εκ. για το Γυμνάσιο επαρκεί για να ολοκληρωθούν οι 
εργασίες του νέου Δημαρχείου ή όχι; 
 Ταρατσίδης, υπάλληλος ΔΕΤΟΠΟΚΑ :Η προγραμματική σύμβαση που είχε 
συναφθεί προέβλεπε κάποια ποσά τα οποία ποτέ δεν γράφτηκαν στους 
προϋπολογισμούς της επιχ/σης. Τα ποσά των επιχορηγήσεων της ΔΕΤΟΠΟΚΑ που 
είναι γραμμένα είναι τα ποσά που επιχορηγεί ο Δήμος. Αυτό συμβαίνει, δηλ. είναι 
κάποιο Ν.Π.Δ.Δ που ποτέ δεν έχει βάλει τα χρήματα στην προγρ. σύμβαση. 
 Βαφείδης :Τα 40 εκ. δεν επαρκούν. Θα τελειώσει αυτή η πίστωση και θα 
δούμε τι θα κάνει ο Δήμος και το ΔΣ. 
 Σκουμπόπουλος : Πόσα εκατομμύρια  θέλουμε ακόμη;  Πότε θα μπούμε μέσα; 
 Βαφείδης :Δεν το γνωρίζω  διότι  η επιχ/ση διαχειρίζεται το έργο  υπηρεσιακά. 
 Ταρατσίδης :Τα έσοδα από το πάρκιν του Γυμνασίου ήταν 8 εκ. περίπου. Η 
λειτουργία του άρχισε από τον Ιούνιο 98. Αυτά τα έσοδα με βάση την απόφαση του 
ΔΣ της επιχ/σης το 50% μοιράστηκε στους 2  απασχολούμενους  στο πάρκιν  και το 
υπόλοιπο έμεινε στην επιχ/ση. 
 Η ΔΕΤΟΠΟΚΑ έχει ενταχθεί στο Ν.1262 ο οποίος έχει ένα συνολικό πλαφόν 
για την επιχ/ση 550 εκ. Αυτό αφορά όλη την επένδυση της επιχ/σης (Αλσος Παπάγου, 
κτίριο Τσαρτσάνη, κτίριο Ρακτιβάν , Στέγη). Αυτό το κονδύλιο μ' αυτά τα 40 εκ. 
κλείνει. Από κει και πέρα τα υπόλοιπα χρήματα πρέπει να τα βρει ο Δήμος από άλλες 
πηγές. Η ΔΕΤΟΠΟΚΑ προφανώς δεν μπορεί. 
 Ουρσουζίδης :Το τυπικό μέρος έχει όπως το είπε ο κ. Ταρατσίδης. Το 
ουσιαστικό μέρος σε σχέση με την δαπάνη που απαιτείται, ο αρχικός προϋπολογισμός 
του έργου ήταν 400 εκ., έχουν δαπανηθεί μέχρι σήμερα τα περί 200 εκ. και 
απαιτούνται ακόμη 200 εκ. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Απ' ότι αντιλήφθηκα από τις απαντήσεις που δόθηκαν για το 
πάρκιν, κάναμε επιχείρηση μικτή με ιδιώτες; Δεν έχουν υπαλληλική σχέση οι 2 
απασχολούμενοι στο πάρκιν; 
 Ταρατσίδης : δεν έχουν υπαλληλική σχέση. Είναι με σύμβαση ανεξαρτήτων 
υπηρεσιών ανάμεσα σ' αυτούς και τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
 Σκουμπόπουλος :Είναι συνεπιχειρηματίας. Εάν είναι έτσι όπως έχουν τα 
πράγματα για πρώτη φορά συνέβει στο Δήμο να έχει δώσει χώρο δημοτικό σε ιδιώτες 
να τον εκμεταλλεύονται. Αυτό δεν μπορεί να γίνει. Θα το καταψηφίσουμε αυτό 
ειδικά. Μένω έκπληκτος. Νόμιζα ότι είχαν υπαλληλική σχέση αυτοί. 
 Επιτέλους, πρέπει ν' αποκτήσουμε στέγη. Τι αναπτυξιακή πολιτική και 
αναπτυξιακά κέντρα των 2 δις. που καμαρώνουμε όλοι; Τα 250 εκ. που διόρθωσε ο 
Δήμαρχος νωρίτερα στον προϋπολογισμό απ΄το αποθεματικό προτείνω να πάνε στο 
Δημαρχείο για να τελειώνουμε φέτος. Ψηφίζουμε τον προϋπολογισμό της. 



 Ψηφίζουμε τον προϋπολογισμό της ΔΕΤΟΠΟΚΑ πλην αυτής της δαπάνης. 
 Πρόεδρος :Εγκρίνεται ομόφωνα ο προϋπολογισμός με την καταψήφιση του 
συγκεκριμένου κονδυλίου όπως το περιέγραψε ο κ. Σκουμπόπουλος; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 23-2-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Την υπ’ αριθ. 2/99 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας με την 
οποία ψηφίστηκε ο προϋπολογισμός εσόδων - εξόδων έτους 1999 της επιχείρησης. 
3.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 282 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα. 
 

 Εγκρίνει την αρ. 2/99 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  της Δημοτικής 
Επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας, για 
«Ψήφιση προϋπολογισμού εσόδων - εξόδων οικονομικού έτους 1999», με σύνολο 
εσόδων 294.102.300 δρχ. , σύνολο εξόδων 290.692.268 δρχ. και αποθεματικό 
6.410.032 δρχ. 
 Οι σύμβουλοι Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής, καταψήφισαν το 
κονδύλι του παραπάνω προϋπολογισμού με Κ.Α 61.01.017 (σελ. 34). 



 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     143/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Βαφείδης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Σ. Γεωργιάδης Ε. Κουκουρδής 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Γ.  Μανακούλης 
 Π.  Πιτούλιας Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια   5-3-1999 

Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
  
 


